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Protokół Nr XXVIII/21 
z XXVIII Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 26 listopada 2021 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1400 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 24 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Jerzy Laskowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył XXVIII Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich radnych, Pana Starostę, Zarząd oraz 
pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 24 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników Starostwa stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: Lech 
Nitkowski.  
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z ogłoszonym stanem epidemii i 
koniecznością podjęcia działań ograniczających ryzyko zarażenia COVID-19, na podstawie art. 
15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z 
zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r., poz. 1842 z późn. zm.) sesja zostanie 
przeprowadzona w trybie zdalnym. 

W dniu 17 listopada na adresy mailowe radnych została wysłana informacja o zwołaniu 
sesji wraz z porządkiem obrad sesji, sprawozdaniami i projektami uchwał. Nie wpłynęły 
poprawki co do treści protokołu z XXIV sesji rady powiatu z 28 maja 2021 roku i zgodnie 
z paragrafem 4 ustęp 1 statutu powiatu został on zatwierdzony.  

Zgodnie z art.15 ustęp 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (załącznik nr 3 do protokołu). Zmiany do 
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przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy, wprowadzić może Rada 
Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. 

  
 Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku 

obrad? 
Wobec braku wniosków Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad Sesji. 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Realizacja budżetu Powiatu 
–   podjęcie uchwały (druk nr 208). 
5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021-2035 

 podjęcie uchwały (druk nr 209). 
6. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego  

 podjęcie uchwały (druk nr 210). 
7. Zatwierdzenie programów naprawczych szpitali powiatowych 

  podjęcie uchwał (druki nr 211, 212). 
8. Określenie zadań i przeznaczenie na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych na rok 2021 

 podjęcie uchwały (druk nr 213). 
9. Podniesienie wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych 

zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz prowadzących rodzinne domy 
dziecka w Powiecie Olsztyńskim 

 podjęcie uchwały (druk nr 214). 
10. Uchwalenie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2022 

  podjęcie uchwały (druk nr 215). 
11.  Przyjęcie Raportu z wykonania w latach 2019-2020 Programu Ochrony Środowiska 

Powiatu Olsztyńskiego do 2020 roku 

  podjęcie uchwały (druk nr 216). 
12. Uchwalenie Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku 

 podjęcie uchwały (druk nr 217). 
13. Wyrażenie zgody na zawarcie przez Powiat Olsztyński jako organizatora publicznego 

transportu zbiorowego umowy operatorskiej w zakresie świadczenia usług publicznego 
transportu zbiorowego 

 podjęcie uchwały (druk nr 218). 
14. Ustalenie wysokości opłat na rok 2022 za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach administracyjnych Powiatu 
Olsztyńskiego 

 podjęcie uchwały (druk nr 219). 
15.  Ustalenie wysokości diet radnym Powiatu Olsztyńskiego 

 podjęcie uchwały (druk nr 220). 
16. Ustalenie wysokości wynagrodzenia Starosty Olsztyńskiego 
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 podjęcie uchwały (druk nr 221). 
17. Sprawy różne i wolne wnioski. 
18. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
Pkt 2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 
 Pan Przewodniczący poprosił Pana Starostę o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Zarządu. 

Pan Starosta przedstawi sprawozdanie. 
W okresie od ostatniej zwyczajnej sesji Rady Powiatu w Olsztynie (23 września 2021 

r.) odbyło się 9 posiedzeń Zarządu Powiatu w Olsztynie. Efektem prac Zarządu są między 
innymi projekty uchwał, które są ujęte w porządku obrad sesji. 
 

Praca Zarządu objęła również poniższe zadania: 
 
Prace nad projektem budżetu na 2022 rok: 
15 listopada 2021 r. Zarząd Powiatu przyjął projekt budżetu Powiatu na 2022 rok oraz projekt 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2037. Obydwa dokumenty zostały przedłożone 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz radnym.  
 
Realizacja budżetu Powiatu: 
Zarząd Powiatu trzykrotnie dokonywał zmian w budżecie Powiatu na rok 2021. 
 
Sprawy z zakresu ochrony zdrowia: 
1) 15 listopada 2021 r. zakończył się okres zatrudnienia Dyrektora Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 12 października 2021 r. Zarząd powołał Komisję Konkursową, 
która po przeprowadzeniu postępowania konkursowego zarekomendowała Zarządowi Powiatu 
wybór pani Agnieszki Jarzębińskiej na stanowisko Dyrektora ZZOZ w Dobrym Mieście. Nowa 
Dyrektor pełni funkcję od dnia 16 listopada 2021 r.   
 
2) Szpital Powiatowy w Biskupcu rozbudowuje i modernizuje Dział Fizjoterapii. Dział ma 
obecnie dodatkowe pomieszczenia, wkrótce tez pojawi się w nim nowy sprzęt rehabilitacyjny, 
m.in. nowoczesny system rehabilitacji kardiologicznej zakupiony dzięki środkom Unii 
Europejskiej. Z kolei dzięki wsparciu firmy Egger Biskupiec szpital kupi rotory do rehabilitacji 
kończyn dolnych i górnych. 

 
Gospodarowanie mieniem Powiatu: 
1) W okresie między sesjami Zarząd Powiatu wydał: 

a) 4 postanowienia w sprawie uzgodnienia miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego, 

b) 1 opinię do realizacji inwestycji drogowych, 
c) 4 decyzje w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd Powiatowej Służby 

Drogowej. 
 
Sprawy inwestycyjne: 
1) Powiat Olsztyński otrzymał dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w kwocie 

13,5 mln zł na realizację inwestycji – Powiatowe Centrum Sportu i Zdrowia przy Zespole 
Szkół w Olsztynku. 

2) Zarząd Powiatu zdecydował o złożeniu wniosku do Wojewódzkiego Konserwatora 
Zabytków o udzielenie w 2022 r. dotacji na sporządzenie ekspertyzy technicznej, 
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przeprowadzenie badań architektonicznych i wykonanie projektu budowlanego renowacji 
budynku byłej synagogi w Barczewie. 

3) Powiat Olsztyński, jak co roku, przystąpił do grupowego postępowania przetargowego   
na zakup energii elektrycznej w 2022 r. prowadzonego przez Gminę Olsztyn.  
Cena za 1 kWh uzyskana w przetargu wynosi 0,4337 zł netto, wobec ceny tegorocznej 
0,2870 zł. Oznacza to wzrost wydatków Powiatu na zakup energii elektrycznej  
w przyszłym roku o ponad 50%. 

Sprawy oświatowe: 
1) Zarząd Powiatu podjął działania związane z planowaną inwestycją budowy nowej 

siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w Smolajnach: 
 Nawiązana została współpraca z gminą Dobre Miasto w zakresie opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 
w obr. Smolajny, znajdujących się w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 
Rolniczych. Podpisany przez Powiat i Gminę List intencyjny zakłada,  
że planowany koszt opracowania wyniesie około 50 tys. zł, i pokryty zostanie  
po połowie przez Powiat i Gminę. Przewidywany termin realizacji to rok 2022.  

 Zarząd wystosował oficjalne pismo do Arcybiskupa Metropolity Warmińskiego, 
Józefa Górzyńskiego, z prośbą o wyrażenie zgody na zamianę Domu 
Nauczyciela wchodzącego w skład Zespołu pałacowego w Smolajnach, 
należącego do Powiatu Olsztyńskiego, na rzecz budynku, w którym obecnie 
znajduje się stajnia wraz z traktem dojazdowym.  

2) 88 młodych mieszkańców powiatu olsztyńskiego zostało uhonorowanych podczas  
XIX Gali Stypendialnej Fundacji Fundusz Ziemi Olsztyńskiej. Uroczystość, na którą przybyło 
także wielu samorządowców oraz przedsiębiorcy, odbyła się w CKTiS w Biskupcu. 
Stypendystami Fundacji Fundusz Ziemi Olsztyńskiej na rok 2021/2022 zostało 31 studentów  
i 57 uczniów szkół średnich. Tegoroczny budżet przeznaczony na stypendia wyniósł  
211 tys. zł, co pozwoliło na ufundowanie stypendiów w wysokości 2,4 tys. zł. 

Funkcjonowanie spółki Fotowoltaika Gryźliny: 
Zarząd analizował kwestię dalszego funkcjonowania spółki Fotowoltaika Gryźliny. Spotkał 
się z Prezesem Spółki i odbył wizytę gospodarczą na lotnisku w Gryźlinach. Zarząd podjął 
decyzję o wydzieleniu z działki nr 652/21, położonej w obr. Gryźliny, stanowiącej 
współwłasność Powiatu Olsztyńskiego i Gminy Stawiguda, 6 hektarów gruntu pod instalację 
fotowoltaiczną w związku z planowanym rozwojem spółki.   
 
Sprawy z zakresu spraw społecznych: 
18 listopada Marlena Maląg, minister rodziny i polityki społecznej, wręczyła w Pałacu 
Prezydenckim nagrody specjalne za wybitne, nowatorskie rozwiązania w zakresie pomocy 
społecznej w roku 2021. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Olsztynie zostało docenione 
za wielopłaszczyznowe działania na rzecz rodzin i dzieci. Nagrodę odebrali starosta Andrzej 
Abako, dyrektor PCPR Arkadiusz Paturej oraz Aneta Markowska reprezentująca zespół PCPR.  
 
Współpraca samorządowa: 
1) W dniach 18-19 listopada w Gierłoży odbywał się Konwent Powiatów Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego. Samorząd Powiatu Olsztyńskiego reprezentowała wicestarosta 
Joanna Michalska. 
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2) 19 października starosta Andrzej Abako wraz z przedstawicielami samorządu Powiatu 
Olsztyńskiego odbył wizytę w powiecie nowosądeckim. Rozmowy dotyczyły m.in. potencjału 
turystycznego obu regionów, powiatowych budżetów i uwarunkowań gospodarczych, które 
determinują realizację projektów inwestycyjnych. 
 
Sprawy gospodarcze: 
8 października wicestarosta olsztyński Joanna Michalska uczestniczyła w II Gali Ekonomii 
Społecznej na Warmii i Mazurach, reprezentując samorząd Powiatu Olsztyńskiego. 
 
Komunikacja zbiorowa: 
13 października starosta Andrzej Abako wziął udział w 10. Kongresie Transportu Publicznego 
i Inteligentnego Miasta, który odbył się w Centrum Nauki Kopernik w Warszawie.  
 
Sprawy z zakresu bezpieczeństwa: 

1) Około 320 uczniów klas pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 
Olsztyński wzięło udział w tzw. „Czadowych lekcjach”. Wydział Bezpieczeństwa  
i Zarządzania Kryzysowego w Starostwie Powiatowym w Olsztynie wraz z Komendą Miejska 
Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie zorganizował spotkania z młodzieżą na temat 
zagrożeń związanych z niewłaściwym użytkowaniem pieców na paliwa stałe lub gazowe oraz 
nieprawidłowym korzystaniem z przewodów kominowych i wentylacyjnych.  

2) W październiku w powiecie olsztyńskim zakończyła się kwalifikacja wojskowa. Powiatowa 
Komisja Lekarska nr 1 w Olsztynie wydała 998 orzeczeń. 

Współpraca zagraniczna: 
1) Powiat Olsztyński ma szansę nawiązać współpracę partnerską z Żupanią Primorsko-Gorską 
w Chorwacji. Trwają przygotowania do oficjalnego podpisania porozumienia o partnerstwie. 
Projekt uchwały w tej sprawie prawdopodobnie trafi na grudniową sesję Rady Powiatu. 

2) 8 października przedstawiciele Zarządu Powiatu odbyli wizytę w Powiecie Osnabrück, 
podczas której starosta Andrzej Abako wręczył odchodzącemu  
na emeryturę dyrektorowi Caritasu, statuetkę „Łyny – Królewny Warmińskiej”. Starosta 
spotkał się również z przedstawicielami Izby Przemysłowo-Handlowej, wypracowując wstępny 
program wymiany przedsiębiorców na kolejny rok.  

2) Nowy szlak turystyczny i witryna informacyjna poświęcone węgierskim śladom na Warmii 
to kolejna inicjatywa, którą Powiat Olsztyński wraz ze Stowarzyszeniem Historycznym  
im. Gen. Stefana Roweckiego Grota i Węgierskim Instytutem Kultury w Warszawie  
włączył się w upamiętnienie kolejnej rocznicy wybuchu Powstania Węgierskiego.  
Pod budynkiem starostwa odbyła się inscenizacja nawiązująca do wydarzeń z 30 października 
1956 r.; w spotkaniu uczestniczyli m.in. konsul generalny Węgier w Gdańsku, radca Ambasady 
Węgier i dyrektor Instytut Liszta – Instytutu Kultury Węgierskiej w Warszawie.  

3) Pod koniec października do powiatu olsztyńskiego przybyła grupa samorządowców  
i przedstawicieli Caritas z Powiatu Osnabrück. 29 października, podczas gali połączonej  
z Koncertem Chopinowskim w wykonaniu Witolda Wardziukiewicza, do Franza Lotha i Carl 
Heinza-Finkemeyera trafiły wyróżnienia: honorowe odznaki „Za Zasługi dla Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego” i statuetki „Przyjaciela Warmii”, przyznawane  
przez stowarzyszenie Dom Warmiński.  
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Promocja Powiatu: 
1) Oleum Copernicus to najnowszy produkt promocyjny Starostwa Powiatowego w Olsztynie, 
który promuje postać najsłynniejszego Warmiaka – Mikołaja Kopernika. Chodzi o naturalny 
olej tłoczony na zimno w gospodarstwie w Jonkowie z rzepaku z odmiany Copernicus, 
wyhodowanego na Warmii. 
 
3) W dniach 2-24 listopada w holu starostwa można było oglądać wystawę „Dni mnie oszukały, 
szybko w lata się zmieniały”, autorstwa pani Eugenii Dudzik, byłej nauczycielki, animatorki, 
artystki i wolontariuszki Olsztyńskiego Telefonu Zaufania „Anonimowy Przyjaciel”.  
 
4) 8 listopada na zamku olsztyńskim odbyła się premiera nowego wydawnictwa Starostwa 
Powiatowego w Olsztynie – „Punkty naznaczone Mikołaja Kopernika” autorstwa Wojciecha 
Szalkiewicza. Wydarzenie było też okazją do prezentacji Rosanke Copernicus – nowego piwa 
przygotowanego przez Browar Warmia przy współpracy z olsztyńskim starostwem. 
 
5) Szlak Świętej Warmii był jednym z tematów 5. Kongresu Przyszłości, który 18 listopada 
zorganizowała Grupa WM w Olsztynie. Uczestnikami panelu byli m.in. burmistrz Braniewa, 
burmistrz Lidzbarka Warmińskiego oraz prezes Rezydencji Warmińskich. Moderatorem 
spotkania był Wojciech Szalkiewicz, rzecznik starostwa.  
 
7) Szlak Świętej Warmii został finalistą 9. edycji Konkursu PRO Warmia i Mazury, 
organizowanego przez Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Podczas uroczystej 
gali Festiwalu Promocji Gospodarczej Warmii i Mazur starosta Andrzej Abako i wicestarosta 
Joanna Michalska odebrali wyróżnienie w kategorii Promocja ogólna.  
 
8) Powiat Olsztyński wraz z samorządem Województwa Warmińsko-Mazurskiego był 
organizatorem 10. Festiwalu Promocji Gospodarczej Warmii i Mazur. Spotkanie pod hasłem  
„Warmińsko-Mazurskie – swoboda tworzenia” stało się miejscem wymiany doświadczeń  
i pomysłów praktyków biznesu oraz samorządowców.  
 
10) Przy wsparciu finansowym i rzeczowym Powiatu odbyły się m.in.: 
- finał konkursu Powiatowego Przeglądu Sztuki Nieprofesjonalnej Kobiet „Kobiece Impresje” 
- III koncert Muzyki Klasycznej „ Chopinada” w Biskupcu 
- XX Międzynarodowy Festiwal Muzyki Chóralnej im. Feliksa Nowowiejskiego w Barczewie 
- Koncert Chopinowski  z okazji wizyty Caritas Osnabruck 
- Obchody 65. rocznicy Powstania Węgierskiego 
- VII Festiwal Sztuki Czytania w Dywitach 
- XVI Ogólnopolski Turniej Minikoszykówki w Olsztynku 
 
W najbliższym czasie odbędą się: 
- Akcja Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie „Biała Wstążka” 
- „Śpiewanie kolęd i pastorałek” w Sząbruku 
- „Świąteczne inspiracje” – konkurs plastyczny SOSW w Żardenikach 
 
Aktywność Starosty Olsztyńskiego: 
Od ostatniej Sesji Rady Powiatu w Olsztynie Starosta Olsztyński wziął udział w 193 
spotkaniach w urzędzie i poza nim. 
 
Szkolenie dla radnych: 
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Na 12 stycznia 2022 r. zostało zaplanowane szkolenie z zakresu finansów publicznych, na które 
zaproszeni są wszyscy radni Powiatu Olsztyńskiego. 
 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że interpelacje na piśmie można składać 
w dowolnym momencie (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego interpelacje 
składa się na piśmie w sprawach zasadniczych dla powiatu). Pan Przewodniczący 
poinformował, że w okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu wpłynęły dwie interpelacje: 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu wpłynęły następujące interpelacje: 
1) interpelacja radnego Stanisława Trzaskowskiego, która wpłynęła dnia 13 października 
2021 r. dotycząca wniosków złożonych w ramach Rządowego Programu Polski Ład - 
odpowiedź została udzielona w terminie, 
2) interpelacja radnego Stanisława Trzaskowskiego, która wpłynęła dnia 26 października 
2021 r. dotycząca budowa nowej siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w Smolajnach i złożenia 
odpowiednich wniosków wyrównujących dysproporcje w rozwoju gospodarczym gmin 
„pierwszego i drugiego wianuszka” – odpowiedź została udzielona w terminie, 
3) interpelacja radnego Stanisława Trzaskowskiego, która wpłynęła dnia 2 listopada 2021 
r. dotycząca dofinansowań na modernizację przejść dla pieszych na terenie powiatu 
olsztyńskiego - odpowiedź została udzielona w terminie, 
4) interpelacja radnego Stanisława Trzaskowskiego, która wpłynęła dnia 17 listopada 2021 
r. dotycząca uzyskania opinii prawnej w sprawie składania wniosków o środki zewnętrzne – 
trwa przygotowanie odpowiedzi na interpelację. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapytania składa się na piśmie w sprawach 
aktualnych problemów powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie 
faktycznym (zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). W okresie od ostatniej Sesji 
Rady Powiatu nie wpłynęły żadne zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania Starosty 
Olsztyńskiego? 
 Pani Małgorzata Chyziak poprosiła, aby Pan Starosta rozwinął temat spotkania 
z samorządem nowosądeckim. 
 Pan Stanisław Trzaskowski poprosił o sprecyzowanie, czy po 15 listopada były 
posiedzenia Zarządu? 
 Pani Anna Klewiado zapytała na jakim etapie jest program Ratujemy kapliczki 
warmińskie? 
 Pan Marian Piwcewicz odniósł się do lądowiska w Gryźlinach. Pan radny stwierdził, 
iż powinien być przedstawiony perspektywiczny plan zagospodarowania tego lotniska i całego 
terenu oraz powinna być opracowana wizja przyszłościowa tego miejsca a mianowicie, w jaki 
sposób i na jakie cele ma być wykorzystany. Pan Piwcewicz poruszył również temat związany 
ze Szkołą Rolniczą w Smolajnach. Stwierdził, iż najpierw powinna być przedstawiona analiza 
finansowa, organizacyjna tego miejsca oraz zapotrzebowanie na tego typu kształcenie.  
 Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie Pani Chyziak, powiedział, że w 
spotkaniu na terenie powiatu nowosądeckiego uczestniczyli również przedstawiciele gminy 
Dywity. Celem było obejrzenie nowego obiektu w Łącku, na którym będziemy się wzorować 
budując podobny w Mykach w gminie Dywity, czyli Szkołę Muzyczną wraz z Domem Kultury. 
Pan Starosta poinformował, iż zostały nawiązane relacje, które w przyszłości mogą 
zaowocować wymianą naszej młodzieży. Odpowiadając na pytanie Pana Trzaskowskiego, Pan 
Starosta poinformował, iż po 15 listopada odbył się jeszcze jeden Zarząd, a mianowicie 23 
listopada. Trwają prace nad protokołem. Odnośnie kapliczek warmińskich złożyliśmy 13 
wniosków do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. W międzyczasie została 
opracowana dokumentacja. Do końca listopada zostanie złożone kolejne 7. Jeśli chodzi o 
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Gryźliny plan działania jest przygotowywany wraz ze Spółką Fotowoltaika. Być może 
w przyszłym roku taki plan zagospodarowania będzie gotowy. Odnośnie Szkoły w Smolajnach 
opracowywana jest koncepcja rozbudowy tej szkoły. Prowadzone są rozmowy z Federacjami 
Hodowców Koni i Federacjami Hodowców Bydła Mlecznego, które wydadzą rekomendacje na 
temat naszej szkoły. Zaplanowane jest spotkanie z wicepremierem Kowalczykiem na temat 
rozwoju tej szkoły i dalszej koncepcji funkcjonowania.   
 Pan Stanisław Trzaskowski zapytał, czego dotyczył Zarząd, który odbył się po 15 
listopada.  

Pan Andrzej Abako powiedział, że posiedzenie dotyczyło zmian w budżecie 
i autopoprawki związanej z przejściami dla pieszych. PSD rozstrzygnęła już przetargi na 
przejścia, ale jak się okazało do niektórych należy dołożyć pewne kwoty finansowe. Pomimo, 
że należy jest potrzeba dołożenia pewnych kwot i tak będą te zadania realizowane. Jednak koszt 
realizacji 4 przejść dla pieszych w gminie Gietrzwałd przekroczył możliwości finansowe 
gminy. Dlatego zadania te będą realizowane w najbliższym czasie z innych programów.  

  
Pkt 4. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2021. 

 
Pan Przewodniczący poprosił Panią Lucynę Kozikowską o przedstawienie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu na 2021 rok (druk 208). 
 Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że w zakresie dochodów i wydatków budżetu 
proponuje się zwiększenie w następujących propozycjach: 

1. Dotacje: 
 w dziale Leśnictwo, kwota 961 zł z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa jako uzupełnienie środków na wypłatę ekwiwalentów za wyłączenia z 
produkcji rolnych i prowadzenie upraw leśnych, 

 w dziale Oświata – kwota 60.000 zł na realizację programu „Laboratorium  
Przyszłości”. Program skierowany do szkół podstawowych.  

 w dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej drobna kwota związana 
z realizacją dodatkowych zadań w ramach PFRON, 

 w dziale Rodzina, kwota 183.541 zł uzyskana jako odpłatność powiatów i gmin za 
dzieci umieszczone w naszych rodzinach zastępczych oraz otrzymane darowizny 
na rzecz domów dziecka.  

2. Dochody własne uzyskane z tytułu: 
 sprzedaż mienia, na kwotę 3.763.000 zł, związana ze sprzedażą Łęguckiego 

Młyna oraz działek w gminie Barczewo, 
 udziału Powiatu we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych 

i prawnych na kwotę 1.672.379 zł, 
 opłaty za zajęcie pasa drogowego – kwota 147.315 zł, 
 udziału Powiatu w uzyskanych dochodach z tytułu gospodarowania mieniem 

Skarbu Państwa, 
 zwrot przez gminę Olsztyn środków niewykorzystanych dotacji na budowę RCB 

– kwota 102.000 zł, 
 zwrotu przez jednostki środków niewykorzystanych w terminie wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego – kwota 234.248 zł.  
Dochody własne proponuje się przeznaczyć na pokrycie: 

 uzupełnienie planu finansowego PSD o kwotę 997.315 zł, z przeznaczeniem na 
zakup sprzętu specjalistycznego do remontów i utrzymania dróg kwota 850.000 
zł, sfinansowana ze sprzedaży mienia  oraz zabezpieczenie środków na materiały 
i usługi związane z zimowym utrzymaniem dróg – 147.315 zł, 
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 realizację zobowiązania Powiatu dotyczące zwrotu nienależnie uzyskanej kwoty 
części oświatowej subwencji ogólnej za rok 2017 w wysokości 160.387 zł po 
przeprowadzonym audycie przez Izbę Skarbową w Olsztynie w szkole 
podstawowej w Ameryce, 

 zmniejszenia dochodów w pozycji odpłatności za pobyt w naszych domach 
pomocy społecznej a związane z niepełną obsadą miejsc w domach pomocy 
społecznej oraz niższym rzeczywistym kosztem utrzymania mieszkańca od 
planowanego.  

W części dotyczącej wydatków, rozliczenia, które zostały zrobione dotyczą spraw 
związanych z inwestycjami, których termin przesuwa się z roku 2021 na rok 2022. Są to trzy 
zadania inwestycyjne: 

 przebudowa drogi powiatowej nr na odcinku od m. Olsztynek do m. Nadrowo 
(było zadaniem jednorocznym a będzie wieloletnim),  

 e-administracja - -kwota 596.965 zł (zadanie zostanie przesunięte na 2022rok), 
 zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego – kwota 120.000 zł (przesunięcie 

realizacji na 2022 rok). 
Planowany deficyt zmniejszy się o kwotę 5 mln zł i będzie wynosił 459.622 zł. 

Przychody Powiatu będą wynosiły 8.255.978 zł, natomiast rozchody Powiatu będą stanowiły 
kwotę 7.796.356 zł, w tym środki na lokacie 3.182.000 zł.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jego przyjęcie bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 Pan Marcin Frączek zapytał, czy w tym budżecie zostały zapisane pieniądze na 
podwyżki dla pracowników Starostwa Powiatowego i podległych jednostek? Jeśli tak, to jakie 
są te wartości? 
 Pan Andrzej Abako powiedział, że w tym budżecie podwyżkę wykonano w miesiącu 
wrześniu. Pan Starosta powiedział, że nie pamięta do końca kwoty, ale jest to chyba około 
2.000.000 zł przeznaczone na regulację plac w 2021 roku. W budżecie na rok 2022 kwota na 
podwyżki wynosi trochę ponad 3.600.000 zł.   
 Pan Marcin Frączek zapytał, jakiego rzędu jest to podwyżka na jednego pracownika?  
 Pan Andrzej Abako powiedział, ze średnio na etat jest to około 300 zł.  
 Pan Andrzej Moszczyński zapytał, czy w ramach realizacji budżetu na 2021 rok 
zamierzamy wydatkować środki RFIL w wysokości 7.500.000 zł na sfinansowanie faktur 
związanych z inwestycją ZIT Barczewo – Dywity. Jakie to są faktury? 
 Pani Skarbnik zamierzamy w tym roku zrealizować pełne wydatki w ramach RFIL. 
Częściowo faktury już zostały opłacone na kwotę 1.600.000 zł. Została różnica około 6.000.000 
zł. Są to roboty budowlane, które w grudniu PSD przedstawi nam do rozliczenia.  
 Pan Marcin Frączek zapytał, czy te kwoty są brutto, czy netto? 
 Pani Skarbnik powiedziała, ze są to kwoty brutto. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Budżetowej o przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów . 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok w brzmieniu 
przekazanym radnym w materiałach sesyjnych.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/288/2021 zmieniająca 

uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2021 rok. 
 

Załącznik nr 4 
 
 

Pkt 5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021-
2035. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na 
lata 2021 - 2035 wraz z autopoprawką (druk nr 209).  
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Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że jeśli chodzi o autopoprawkę, to PSD 
poinformowała o wynikach przeprowadzonego postępowania o zamówienie publiczne dla 
zadań realizowanych w ramach programu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
przejściach dla pieszych w ramach podpisanych umów o dofinansowanie z Wojewodą. W 
ramach przeprowadzonych postępowań w zakresie 7 zadań inwestycyjnych dokonujemy 
uzupełnienia brakujących środków. W przypadku gminy Gietrzwałd z uwagi na oferty znacznie 
przekraczające środki w ramach ustalonych limitów w WPF zadania nie będą realizowane. 
Zmniejszenie wydatków inwestycyjnych następuje na kwotę 1.493.500 zł, skutek zmian 
według źródeł finansowania budżetu Państwa 916.346 zł, gmina Gietrzwałd 289.750 zł, środki 
Powiatu 287.404 zł. Zwiększenia wydatków inwestycyjnych następuje na kwotę 113.599 zł, z 
czego z gmin 56.799 zł a środki Powiatu 56.800 zł. Korekta ta dotyczy roku 2022.  
 Jeśli chodzi o zmiany w WPF w ustawowym trybie te zmiany wynikają ze mian, które 
były omawiane przy budżecie 2021 roku i związane są z przesunięciami w latach (e-
administracja, budowa RCB) oraz ze zmianą wyniku finansowego za rok 2021, czyli 
zmniejszeniem deficytu o 5.000.000 zł.  

Pani Skarbnik poprosiła o przyjęcie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wraz 
z autopoprawką. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały wraz z autopoprawką i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są pytania odnośnie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej? 

 Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w  sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021-
2035 wraz z autopoprawką. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
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Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na 
lata 2019 - 2034 wraz z autopoprawką. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Frączek 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/289/2021 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021 
– 2035. 

Załącznik nr 5 
 
 
Pkt 6. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Dywity realizacji zadania pn.: ,,Zmiana lokalizacji przystanków 
komunikacji zbiorowej oraz wykonanie utwardzonych peronów dla podróżnych na tych 
przystankach w ciągu drogi powiatowej 1430N w miejscowości Różnowo’’ (druk nr 210).  

Pan Starosta powiedział, iż Sekretarz Gminy Dywity, działając z upoważnienia Wójta 
Gminy Dywity wyraził chęć wykonania na koszt Gminy zmiany lokalizacji przystanków oraz 
utwardzenia peronów dla podróżnych tych przystanków w ciągu drogi powiatowej Nr 1430N 
w miejscowości Różnowo. Powiatowa Służba Drogowa w Olsztynie zabezpieczy w budżecie 
na 2021 rok środki finansowe  na ten cel w wysokości 500 zł.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Wiceprzewodniczącego Gospodarki o przedstawienie 
sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Artur Wrochna powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w  

sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Dywity realizacji zadania pn.: ,,Zmiana lokalizacji przystanków 
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komunikacji zbiorowej oraz wykonanie utwardzonych peronów dla podróżnych na tych 
przystankach w ciągu drogi powiatowej 1430N w miejscowości Różnowo” bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć (zgłosił ustnie swój głos „za”), Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna 
Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 
sprawie powierzenia Gminie Dywity realizacji zadania pn.: ,,Zmiana lokalizacji przystanków 
komunikacji zbiorowej oraz wykonanie utwardzonych peronów dla podróżnych na tych 
przystankach w ciągu drogi powiatowej 1430N w miejscowości Różnowo’’, w brzmieniu 
przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć (zgłosił ustnie swój głos „za”), Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna 
Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, 
Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/290/2021 w sprawie 

powierzenia Gminie Dywity realizacji zadania pn.: ,,Zmiana lokalizacji przystanków 
komunikacji zbiorowej oraz wykonanie utwardzonych peronów dla podróżnych na tych 
przystankach w ciągu drogi powiatowej 1430N w miejscowości Różnowo”. 
 

Załącznik nr 6 
 
 
Pkt 7. Zatwierdzenie programów naprawczych szpitali powiatowych. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Martę Maciejewską o przedstawienie projektu 
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uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu (druk nr 211). 
 Pani Marta Maciejewska przedstawiła program poprawy sytuacji placówki. Pani 
Maciejewska poinformowała, że planowane jest rozszerzenie godzin pracy oraz zakres 
świadczeń poradni specjalistycznych. Rozszerzona została działalność pracowni gastroskopii 
oraz uzyskaliśmy kontrakt na tomografię ambualatoryjną. Pani Dyrektor poinformowała, że 
będą poszukiwane dodatkowe obszary świadczeń. Na bieżąco prowadzone są analizy kosztów 
zabiegów. Najbardziej rozwija się dział ortopedii i chirurgii. Najprawdopodobniej zostanie 
nawiązana współpraca z jednym z lekarzy, który będzie szkolił z zakresu wykonywania 
zabiegów ednoprotezoplastyki stawu biodrowego w nowych technologiach i  nowym 
sposobem. Rozważana jest również reorganizacja Wojewódzkiego Ośrodka Rehabilitacji 
Kardiologicznej w Ośrodek Rehabilitacji Ogólnoustrojowej. Planowana jest również 
reorganizacja bloku operacyjnego. Pani Maciejewska zaznaczyła, iż największym problemem 
szpitala jest pozyskanie kadry medycznej, gdyż wielu lekarzy odchodzi do innych szpitali 
covidowych. Brakuje zwłaszcza lekarzy anestezjologów. W planach jest prowadzenie działań 
informacyjno-marketingowych. Pani Dyrektor poinformowała, że być może powstanie również 
poradnia gastroentorologiczna W szpitalu trwa procedura wprowadzanie pełnej informatyzacji, 
która z znacznym stopniu ułatwi jego funkcjonowanie (szukanie projektów unijnych, aby 
pokryć koszty tego działania). Planowane jest wzmocnienie nadzoru nad gospodarką lekową. 
Jednym z głównych celów i założeń szpitala jest również uzyskanie w następnym roku 
certyfikatu akredytacyjnego. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Waldemara Jodko Przewodniczącego Komisji 
Spraw Społecznych o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu 
Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz zapytał, czy jest możliwość pozyskania rezydentów albo 

absolwentów UWM wydziału lekarskiego, aby wspomóc szpital. Czy starostwo byłoby w 
stanie ufundować stypendia dla tych, którzy odbędą staż w szpitalu w Biskupcu? Pan radny 
poruszył temat godzin pracy nowego bloku operacyjnego.  

Pani Marta Maciejewska powiedziała, że na prawie każdym oddziale pracują 
rezydenci. Jeśli chodzi o blok operacyjny to on działa. Zapotrzebowanie jest i chęci są, ale brak 
jest kadry lekarskiej i pielęgniarek. Sprzęt, który jest użytkowany na bloku jest na gwarancji.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu 
bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
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Małgorzata Chyziak 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w 
Biskupcu, w brzmieniu przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Chyziak 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/291/2021 w sprawie 

zatwierdzenia Programu Naprawczego Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w 
Biskupcu. 

 
Załącznik nr 7  

 
 
 Pan Starosta poinformował, iż pani Dyrektor z Dobrego Miasta jest na spotkaniu i nie 
zdążyła dojechać na omówienie punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście, dlatego 
złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegający na omówieniu tego zagadnienia po 
punkcie 16 Ustalenie wysokości wynagrodzenia Starosty Olsztyńskiego. Nowy punkt otrzyma 
brzmienie Zatwierdzenie Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Dobrym Mieście. 
 Pan Przewodniczacy zarządził głosowanie w sprawie zmiany w porządku obrad sesji. 
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
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Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Chyziak 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
 

Pkt 8. Określenie zadań i przeznaczenie na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2021. 
 

Pan Jerzy Laskowski Pan poprosił Pana Arkadiusz Patureja – Dyrektora PCPR 
o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 
i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych  na rok 2021 wraz z autopoprawką (druk nr 213).  

Pan Arkadiusz Paturej powiedział, że proponowane zmiany wynikają z bieżącej 
analizy realizacji zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej oraz społecznej. Autopoprawka 
dotyczy zmian w zakresie realizacji zadań o dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych na wnioski indywidualnych osób 
niepełnosprawnych (zwiększyć planowane środki o kwotę 10.000 zł) oraz dofinansowanie 
zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 
przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów (zmniejszyć 
planowaną kwotę o 10.000 zł).  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  
o przedstawienie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 
i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2021. 

Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 
i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2021 i wnioskuje o jej przyjęcie wraz z autopoprawką. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2021 wraz z autopoprawką. 
 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
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Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2021 wraz z 
autopoprawka. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/292/2021 zmieniająca 
uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  na rok 2021. 
 
            Załącznik nr 8 
 
 Pkt 9. Podniesienie wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych, rodzin 
zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz prowadzących 
rodzinne domy dziecka w Powiecie Olsztyńskim.  
 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie podniesienia wynagrodzenia rodzin zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych 
zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz prowadzącym rodzinne domy 
dziecka w Powiecie Olsztyńskim (druk nr 214). 

Pan Starosta powiedział, że po przeanalizowania budżetu i możliwości finansowych 
postanowił przyspieszyć podwyżkę dla rodzin zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych 
zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz prowadzących rodzinne domy 
dziecka w Powiecie Olsztyńskim od 1 listopada 2021 roku. Płaca zasadnicza będzie wynosiła 
3.210 zł i 4.050 zł dla rodzin pełniących funkcję pogotowia rodzinnego. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  
o przedstawienie opinii o projekcie uchwały w sprawie podniesienia wynagrodzenia rodzin 
zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia 
rodzinnego oraz prowadzącym rodzinne domy dziecka w Powiecie Olsztyńskim. 
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Pan Waldemar Jodko powiedział, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podniesienia wynagrodzenia rodzin zastępczych 
zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz 
prowadzącym rodzinne domy dziecka w Powiecie Olsztyńskim i wnioskuje o jej przyjęcie bez 
poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz  poruszył temat kosztów jakie ponoszą rodziny zastępcze. 
Pan Andrzej Abako powiedział, że składniki dotyczące utrzymania dziecka nie uległy 

zmianie i wynikają z rozporządzeń a Rada ma możliwość jedynie regulacji kwoty zasadniczej 
pensji rodziców. 

Pan Arkadiusz Paturej powiedział, że w tym roku środki na dzieci były 
waloryzowane.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały w sprawie 
podniesienia wynagrodzenia rodzin zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych 
zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz prowadzącym rodzinne domy 
dziecka w Powiecie Olsztyńskim. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie podniesienia wynagrodzenia rodzin zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych 
zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz prowadzącym rodzinne domy 
dziecka w Powiecie Olsztyńskim w brzemieniu przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
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Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Janusz Radziszewski 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/293/2021 w sprawie 
podniesienia wynagrodzenia rodzin zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych 
zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz prowadzącym  rodzinne 
domy dziecka w Powiecie Olsztyńskim. 
 
            Załącznik nr 9 
 
 
 

Pkt 10.Uchwalenie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
na rok 2022. 

 Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Barbarę Guga o omówienie projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2022 (druk nr 215). 

Pani Barbara Guga powiedziała, że roczny program współpracy z organizacjami 
pozarządowymi został umieszczony na stronie Powiatu Olsztyńskiego celem przeprowadzenia 
konsultacji. Nie wpłynęły żadne opinie i uwagi ze strony organizacji pozarządowych. Co do 
treści nie ma w nim znaczących zmian. Jeśli chodzi o samą listę zadań publicznych 
przewidzianych do finansowania lub współfinansowania z budżetu Powiatu w 2022 roku są 
następujące zmiany: 

 w poz. 3 udzielanie stypendium - kwota 48.000 zł zostanie zwiększona do 60.000 
zł, 

 w poz. 5 zostało wprowadzone dodatkowe zadanie w obszarze Ekologia i 
ochrona zwierząt oraz ochrona dziedzictwa przyrodniczego dotyczące Działań 
i przedsięwzięć o zasięgu co najmniej powiatowym mające na celu edukację 
ekologiczną w zakresie ochrony powietrza. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 
Pani Krystyna Szter powiedziała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 

i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 
Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji 
dotyczącego projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu 
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Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (2) 
Joanna Michalska, Stanisław Trzaskowski 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2022, w brzemieniu przekazanym radnym w materiałach 
sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski (zgłosił ustnie swój głos „za”), Zbigniew 
Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Trzaskowski 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/294/2021 uchwalenia 
rocznego programu współpracy Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2022. 
 
            Załącznik nr 10 
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Pkt 11. Przyjęcie Raportu z wykonania w latach 2019-2020 Programu Ochrony 
Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 2020 roku. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Anetę Świeczkowską – Dyrektora Wydziału 

Gospodarowania Środowiskiem o omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z 
wykonania w latach 2019-2020 Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 
2020 roku (druk nr 216). 

Pani Aneta Świeczkowska powiedziała, że do Raportu wykorzystani informacje 
uzyskane od jednostek organizacyjnych Powiatu, z urzędów gmin, służb, instytucji. Ujęte w 
tym Raporcie działania były finansowane z budżetu Powiatu, gmin, ale również przy udziale 
środków zewnętrznych, unijnych, krajowych. Po przeanalizowaniu tych danych stwierdzono, 
że na terenie powiatu olsztyńskiego w okresie sprawozdawczym było realizowanych bardzo 
dużo działań inwestycyjnych. Miały one na celu poprawę komfortu życia mieszkańców i 
wpłynąć pozytywnie na stan lokalnego środowiska. Na pozytywną ocenę zasługują działania 
inwestycyjne w zakresie dróg, które w sposób znaczący sposób poprawiły jakość dróg. 
Inwestycje te mają pozytywny wpływ na zmniejszenie uciążliwości hałasowych. Bardzo dużo 
inwestycji dotyczyło termomodernizacji budynków i stosowania odnawialnych źródeł energii. 
Pani Dyrektor zwróciła również uwagę, iż gminy wciąż koncentrują się na stałym rozwoju sieci 
wodociągowo-kanalizacyjnych i dostarczaniu dobrej jakości wody. Pozytywnym zjawiskiem 
było obniżenie zużycia wody w sektorze gospodarki. Należy zwrócić również uwagę na 
pozytywne zjawisko dotyczące zwiększenia lesistości w Powiecie. Pani Dyrektor powiedziała, 
że pozytywnie należy ocenić wysoki poziom wyposażenia jednostek w sprzęt do ochrony 
środowiska. Niekorzystnym zjawiskiem w dalszym ciągu jest wzrost masy zbieranych 
zmieszanych odpadów komunalnych a także zły stan wód powierzchniowych. Wśród zadań, 
które wymagają większego zaangażowania ze strony samorządów i mieszkańców znajdują się 
działania, które wpłynął na poprawę jakości powietrza, dlatego też zalecana jest 
termomodernizacja budynków i wymiana kotłów węglowych.    

Pan Jerzy Laskowski poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Artur Wrochna powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz  
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia Raportu z wykonania w latach 2019-2020 Programu Ochrony Środowiska Powiatu 
Olsztyńskiego do 2020 roku bez poprawek.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
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Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski (zgłosił ustnie swój głos „za”), 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Trzaskowski 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie przyjęcia Raportu z wykonania w latach 2019-2020 Programu Ochrony Środowiska 
Powiatu Olsztyńskiego do 2020 roku, w brzemieniu przekazanym radnym w materiałach 
sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski (zgłosił ustnie swój głos „za”), 
Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur 
Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Trzaskowski 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/295/2021 w sprawie 
przyjęcia Raportu z wykonania w latach 2019-2020 Programu Ochrony Środowiska 
Powiatu Olsztyńskiego do 2020 roku. 

 
 

          Załącznik nr 11 
 
Pkt 12. Uchwalenie Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 

2030 roku. 
 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Anetę Świeczkowską – Dyrektora Wydziału 

Gospodarowania Środowiskiem o omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku (druk nr 217). 

Pani Aneta Świeczkowska powiedziała, że Programu Ochrony Środowiska Powiatu 
Olsztyńskiego do 2030 roku został sporządzony, ponieważ z końcem ubiegłego roku przestał 
obowiązywać dotychczasowy program. Ponadto w lutym tego roku Sejmik Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego uchwalił nowy program dla województwa, który będzie 



23 
 

obowiązywał do 2030 roku. Program został opracowany w oparciu o wytyczne Ministra 
Klimatu i Środowiska a także z obowiązującymi przepisami. Program został poddany 
konsultacjom społecznym i opiniom. Do programu wykorzystano dane z urzędów gmin, 
jednostek organizacyjnych. Na tej podstawie została opracowana charakterystyka Powiatu i 
ocena stanu środowiska. Program uwzględnia cele zawarte w strategiach, programach 
i innych dokumentach programowych opracowanych na szczeblu lokalnym, wojewódzkim 
i krajowym. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Artur Wrochna powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz zapytał o ustawę o efektywności energetycznej, a mianowicie 

o działania mające na celu oszczędność energii, co w rezultacie po wykonaniu audytu może 
doprowadzić do uzyskania certyfikatów i częściowego zwrotu kosztów poniesionej inwestycji.  
 Pani Aneta Świeczkowska poinformowała, że taki audyt był przeprowadzony dla 
naszego budynku po termomodernizacji. Jest to wyszczególnione w Raporcie i jest to zgodne 
z ustawą i działaniami, które w ustawie zostały wymienione. Jeśli chodzi o energetykę, bardzo 
dużo się dzieje, szczególnie ostatnio. Jednak ze względu rosnące ceny paliw i gazu wiele 
działań przystopowało. Jest opracowywana uchwała antysmogowa przez Urząd 
Marszałkowski. Od tego roku obowiązują rozporządzenia, które nakazują, aby w sprzedaży 
były w sprzedaży tylko kotły nowej generacji. Jest wprowadzona ustawa dotycząca jakości 
sprzedawanych paliw.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku bez 
poprawek.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Trzaskowski 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 2030, w 
brzemieniu przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/296/2021 w sprawie 
uchwalenia Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku. 

 
          Załącznik nr 12 
 
 
 

Pkt 13. Wyrażenie zgody na zawarcie przez Powiat Olsztyński jako organizatora 
publicznego transportu zbiorowego umowy operatorskiej w zakresie świadczenia usług 
publicznego transportu zbiorowego. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o omówienie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Olsztyński jako organizatora publicznego 
transportu zbiorowego umów operatorskich w zakresie świadczenia usługi publicznego 
transportu zbiorowego na określonych liniach komunikacyjnych wytypowanych do objęcia 
dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej (druk nr 218). 
 Pan Andrzej Abako poinformował, iż zgodnie z przepisami jesteśmy zobowiązani 
podpisać nowe umowy operatorskie, aby móc skorzystać z dopłat wynikających z ustawy.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Artur Wrochna powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Olsztyński jako organizatora publicznego 
transportu zbiorowego umów operatorskich w zakresie świadczenia usługi publicznego 
transportu zbiorowego na określonych liniach komunikacyjnych wytypowanych do objęcia 
dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej bez poprawek.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, 
Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Chyziak 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Olsztyński jako organizatora publicznego 
transportu zbiorowego umów operatorskich w zakresie świadczenia usługi publicznego 
transportu zbiorowego na określonych liniach komunikacyjnych wytypowanych do objęcia 
dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej w brzemieniu przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/297/2021 w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Olsztyński jako organizatora publicznego 
transportu zbiorowego umów operatorskich w zakresie świadczenia usługi publicznego 
transportu zbiorowego na określonych liniach komunikacyjnych wytypowanych do 
objęcia dopłatą wynikającą z ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 
charakterze użyteczności publicznej. 

 
          Załącznik nr 13 
 

Pkt 14. Ustalenie wysokości opłat na rok 2022 za usunięcie i przechowywanie 
statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach 
administracyjnych Powiatu Olsztyńskiego. 
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Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o omówienie projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat na rok 2022 za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 
obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach administracyjnych powiatu 
olsztyńskiego (druk nr 219). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że do tej pory nie było potrzeby usuwania statków lub 
innych obiektów pływających, ale mimo to ciąży na nas obowiązek ustalenia adekwatnych 
kwot dotyczących takiej opłaty.  
 Pan Andrzej Abako poinformował, iż zgodnie z przepisami jesteśmy zobowiązani 
podpisać nowe umowy operatorskie, aby móc skorzystać z dopłat wynikających z ustawy.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Artur Wrochna powiedział, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat na rok 2022 za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 
obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach administracyjnych powiatu 
olsztyńskiego bez poprawek.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna 
Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w 

w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2022 za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach administracyjnych powiatu 
olsztyńskiego w brzemieniu przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/298/2021 w sprawie 

ustalenia wysokości opłat na rok 2022 za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 
obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach administracyjnych powiatu 
olsztyńskiego. 

 
          Załącznik nr 14 
 

Pkt 15. Ustalenie wysokości diet radnym Powiatu Olsztyńskiego. 
 
 Pan Andrzej Abako powiedział, że do pierwotnej wersji, która została rozesłana 
dokonano dwóch zmian a mianowicie określenie terminu wypłacania diet po nowej stawce oraz 
określenie terminu 14 dni po jakim uchwała wchodzi w życie po jej opublikowaniu w 
Dzienniku Urzędowym. Zmian tych dokonano kierując się zaleceniami przedstawionymi przez  
Związek Powiatów Polskich.  
 Pani Joanna Michalska poinformowała, iż rano pozyskała informacje, że należy 
w uchwale uwzględnić termin wprowadzenia wyrównania diet dla radnych.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz poinformował, że chciałby zgłosić wniosek, aby uwzględnić 

w uchwale wysokość wynagrodzenia dla Wicestarosty i Skarbnika. 
Pan Jerzy Laskowski poinformował, że obecnie omawiana jest uchwała w sprawie 

zasad przyznawania i ustalenia wysokości diet radnym Powiatu Olsztyńskiego a nie w sprawie 
ustalenia wysokości wynagrodzenia miesięcznego Starosty Olsztyńskiego. 

Pan Marian Piwcewicz powiedział, że w uchwale w sprawie zasad przyznawania 
i ustalenia wysokości diet radnym Powiatu Olsztyńskiego nie podana jest kwota bazowa.  
 Pan Jerzy Laskowski powiedział, że informacja na temat kwoty bazowej podana jest 
w uzasadnieniu. Kwota bazowa nie jest ujęta w uchwale, gdyż nie jesteśmy w stanie 
przewidzieć jaka będzie się kształtowała ta kwota w kolejnych latach.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
zasad przyznawania i ustalenia wysokości diet radnym Powiatu Olsztyńskiego bez poprawek.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław 
Wolak, Artur Wrochna 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zbigniew Szczypiński, Stanisław Trzaskowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Frączek 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w  

w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2022 za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających z obszaru wodnego w granicach administracyjnych powiatu 
olsztyńskiego. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił 
Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Iwona Plaskota, 
Janusz Radziszewski (zgłosił ustnie swój głos „za”), Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy 
Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Marcin Frączek, Marian Piwcewicz, Zbigniew Szczypiński, Stanisław Trzaskowski 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/299/2021 w sprawie zasad 
przyznawania i ustalenia wysokości diet radnym Powiatu Olsztyńskiego. 

 
          Załącznik nr 15 
 
 

Pkt 16. Ustalenie wysokości wynagrodzenia Starosty Olsztyńskiego. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, iż z dniem 1 listopada 2021 r. weszła w życie 
zmiana artykułu 37 ust. 3 ustawy o pracownikach samorządowych, zgodnie z którą wysokość 
maksymalnego łącznego wynagrodzenia starosty nie może przekroczyć w okresie miesiąca 
11,2-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących 
kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. 
o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych 
ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658). Pan Przewodniczący po konsultacjach z radnymi 
zadecydował o podniesieniu wynagrodzenia Starosty Olsztyńskiego. Z opinii wynika, iż Pan 
Starosta jest osobą pracowitą a efekty pracy są korzystne dla Powiatu Olsztyńskiego, chociażby 
wielomilionowe inwestycje. Cenne jest również jego zaangażowanie w funkcjonowanie 
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Fundacji Funduszu Ziemi Olsztyńskiej, która wspiera najzdolniejszą młodzież z naszego 
Powiatu.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
wynagrodzenia miesięcznego Starosty Olsztyńskiego. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa obradowała nad 
poprawionym tekstem tej uchwały i opiniuje go pozytywnie. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
 Pan Marian Piwcewicz poinformował, że chciałby zgłosić wniosek, aby uwzględnić 
w uchwale wysokość wynagrodzenia dla Wicestarosty i Skarbnika. 
 Pan Andrzej Abako powiedział, że rada powiatu ustala wynagrodzenie tylko staroście, 
natomiast ustalenia innych osób w sprawie wynagrodzenia opierają się na zasadzie umowy o 
pracę.  
 Pan Stanisław Trzaskowski poruszył temat wysokości wynagrodzenia Pana Starosty 
oraz wysokości wynagrodzenia Pani Skarbnik. Zapytał również, czy procedura ustalenia 
wynagrodzenia nie naruszyła § 18 statutu Powiatu Olsztyńskiego?  
 Pan Andrzej Abako powiedział, że polityka wynagradzania pracowników 
dostosowana jest do możliwości finansowych starostwa.  
  Pan Andrzej Moszczyński dodał, iż wiele inwestycji, o których wspomniał Pan 
Przewodniczący dzieję się dzięki rządowi polskiemu, który przekazuje duże pieniądze na ten 
cel.  
 Pan Marian Piwcewicz zapytał Pana Starostę o ile procentowo wzrosło wynagrodzenie 
w porównaniu do poprzedniego? 

 Pani Sylwia Bormańska powiedziała, że zgodnie z § 18 ust. 5 statutu Powiatu 
Olsztyńskiego Przewodniczący Rady Powiatu wyznacza komisję sprawozdawczą oraz termin 
na opracowanie sprawozdania o projekcie uchwały, przypadający nie później niż na dzień 
rozpoczęcia sesji, na której planuje się rozpatrzenie projektu uchwały. Informację o 
wyznaczonej komisji sprawozdawczej, terminie oraz przedstawicielu wnioskodawcy uchwały 
przekazuje się wraz z projektem uchwały. Zgodnie z ustępem 7 Opinie, wnioski, propozycje 
poprawek i autopoprawki przekazuje się komisji sprawozdawczej za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Powiatu, nie później niż na 2  dni  przed terminem, o którym mowa w 
ust. 5. 

Pan Stanisław Trzaskowski poprosił, aby skupić się nad poprawnością procedury 
wniesienia autopoprawki. Zapytał, czy przy autopoprawce wniesionej przez Pana 
Przewodniczącego obowiązuje również opinia Zarządu?  

Pan Marcin Frączek poruszył temat podwyżek dla pracowników administracyjnych.  
 

 Pan Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w trakcie, której Zarząd 
Powiatu pozytywnie zaopiniował autopoprawkę zgłoszoną do uchwały. Następnie odbyło 
się posiedzenie Komisji Budżetowej, która również pozytywnie zaopiniowała 
autopoprawkę wniesioną do projekt tej uchwały.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały wraz z wniesioną 
autopoprawką. 

Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Pan Marcin Frączek powiedział, że opinię dostaliśmy przed chwilą a zgodnie z § 18 ust 

7 Opinie, wnioski, propozycje poprawek i autopoprawki przekazuje się komisji sprawozdawczej 
za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu, nie później niż na 2  dni  przed terminem, 
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o którym mowa w ust. 5. 
Pan Stanisław Trzaskowski zapytał kiedy i do kogo Pan Przewodniczący zgłosił 

autopoprawkę.  
Pan Jerzy Laskowski powiedział, że przedstawił Komisji nową treść uchwały. 
Małgorzata Chyziak stwierdziła, że obecnie debatujemy nad tym, czy opinia Zarządu 

mieści się w tym paragrafie, czy dotyczy kogoś innego np. Pana Przewodniczącego lub innych 
radnych. 

Pani Sylwia Bormańska powiedziała, że w jej ocenie możemy procedować teraz i w tym 
trybie na sesji tą uchwałę, gdyż zachowany jest termin a opinia , o której mowa w ust. 7 nie 
dotyczy tej opinii Zarządu, zwłaszcza, że zgodnie z § 18 ust. 9 statutu Powiatu Olsztyńskiego 
w przypadku zgłoszenia autopoprawki na sesji Przewodniczący Rady Powiatu zarządza 
przerwę w obradach w celu opracowania przez komisję sprawozdawczą opinii o zgłoszonej 
autopoprawce. 

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że być może zapisy naszego ststutu są nieprecyzyjne i 
być może należy dokonać zmian. 

Pan Stanisław Trzaskowski zapytał kiedy Pan Przewodniczący wniósł autopoprawkę? 
Pan Jerzy Laskowski powiedział, że na posiedzeniu Komisji w dniu 24 listopada 2021 

roku była już złożona poprawiona uchwała. Już wtedy Komisja obradowała nad uchwałą wraz 
z autopoprawką.  

Pan Marcin Frączek powiedział, że powinniśmy trzymać się litery prawa a nie stosować 
podwójne standardy. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie  
ustalenia wysokości wynagrodzenia miesięcznego Starosty Olsztyńskiego.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski (zgłosił ustnie swój głos 
„za”), Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Stanisław Trzaskowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marcin Frączek, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (2) 
Waldemar Jodko, Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w  

w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia miesięcznego Starosty Olsztyńskiego. 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, Joanna 
Michalska, Iwona Plaskota, (zgłosił ustnie swój głos „za”), Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Stanisław Trzaskowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marcin Frączek, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (3) 
Andrzej Abako, Waldemar Jodko, Zbigniew Szczypiński 
NIEOBECNI (1) 
Lech Nitkowski 

 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/300/2021 w sprawie 

ustalenia wysokości wynagrodzenia miesięcznego Starosty Olsztyńskiego. 
 

          Załącznik nr 16 
 

Pkt 17. Zatwierdzenie Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Agnieszkę Jarzębińską o przedstawienie 
Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 
 Pani Agnieszka Jarzębińska jako nowy Dyrektor Placówki przedstawiła plany jakie 
zamierza zrealizować w najbliższej przyszłości dotyczące placówki. Pani Dyrektor 
powiedziała, że chciałaby się skupić na zwiększeniu dostęności poradni specjalistyczych oraz 
zwiększeniu dostępności do poradni podstawowej opieki zdrowotnej. W planach jest również 
zwiększenie zakresu badań w zakresie diagnostyki (laboratoryjnych, rentgenowskich, usg) a 
tym samym zwiększenie ilości klientów i podpisywanie umów z firmami dobromiejskimi, ale 
i placówkami medycznymi w obrębie Dobrego Miasta. W planach jest również utworzenie 
pracowni endoskopowej, gastroskopii i kolonoskopii. Pani Dyrektor zapowiedziała również 
powzięcie pewnych kroków jeśli chodzi o modernizację budynku.  

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat dostępności kadry lekarskiej, która będzie w 
stanie poprowadzać badania w zakresie endoskopii, kolonoskopii i gastroskopii.  Oraz jakosci 
sprzętu, który jest niezbędny do pracy, w tym również do przeprowadzenia badan 
laboratoryjnych.  

Pani Agnieszka Jarzębińska powiedziała, że z informacji, które posiada jest dwóch 
lekarz, którzy byliby w stanie poprowadzić takie badania specjalistyczne. Pani Doktor 
wspomniał również, iż placówka otrzymała akredytację szkolenia lekarzy w dziedzinie 
geriatrii.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Annę Klewiado Wiceprzewodniczącą Komisji 
Spraw Społecznych o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu 



32 
 

Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 
Pani Anna Klewiado powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym 
Mieście bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Krystyna Szter, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 

BRAK GŁOSU (4) 
Waldemar Jodko, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Jacek Szydło 
NIEOBECNI (2) 
Jan Dowgielewicz, Lech Nitkowski 
Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Dobrym Mieście, w brzmieniu przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, 
Marcin Frączek, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Bogumił Kuźniewski, Jerzy Laskowski, 
Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Krystyna Szter, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
BRAK GŁOSU (4) 
Waldemar Jodko, Janusz Radziszewski, Zbigniew Szczypiński, Jacek Szydło 
NIEOBECNI (2) 
Jan Dowgielewicz, Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr XXVIII/301/2021 w sprawie 

zatwierdzenia Programu Naprawczego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym 
Mieście. 

 
Załącznik nr 17  
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Pkt 18. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pan Przewodniczący poinformował, iż 17 listopada 2021 roku została do Państwa 
radnych przesłana drogą e-mailową ,,Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 
Powiatu Olsztyńskiego za rok szkolny 2020/2021”.  

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał informację o przebiegu składania oświadczeń 
majątkowych przez radnych w 2021 roku (zał. 18 do protokołu). 

Ponadto do Rady Powiatu wpłynęły następujące pisma dotyczące oświadczeń 
majątkowych: 

- informacja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o oświadczeniach majątkowych: 
Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Powiatu Olsztyńskiego (zał. 19 do protokołu), 
- informacja Starosty Olsztyńskiego z przebiegu składania oświadczeń majątkowych przez 
osoby zobowiązane do złożenia oświadczeń Staroście (członków Zarządu Powiatu, Sekretarza 
i Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, osób zarządzających 
powiatową osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty) 
(zał. 20 do protokołu), 
- informacje Naczelników Urzędów Skarbowych: w Olsztynie, Bartoszycach 
o wynikach analizy oświadczeń majątkowych składanych przez radnych i pracowników 
samorządowych (zał. 21 do protokołu).  

  
Wpłynęło pismo od Zarządu Powiatu, kierowane do Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

a przekazane do wiadomości Rady Powiatu dotyczące wariantu średniej niezbędnej do 
wyliczenia wskaźnika zadłużenia Powiatu Olsztyńskiego (zał. 22 do protokołu).  

 
Wpłynęło pismo od Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego przekazujące 

stanowisko Sejmiku Województwa w sprawie pogarszającej się sytuacji rolnictwa, przyjęte 
przez Radnych Województwa podczas Sesji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
28 września 2021 roku (zał. 23 do protokołu).  

 
Wpłynęło pismo od Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu z 

informacją o udzieleniu dotacji: 
- Rzymskokatolickiej Parafii świętego Bartłomieja Apostoła w Jezioranach w wysokości 

250.000 zł, przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. Tłokowo, kościół pw. św. 
Jana Chrzciciela (XIV w.): interwencyjny, ratunkowy remont konstrukcji dachu 
kościoła (bez wieży) (zał. 24 do protokołu).  

 
Wpłynęło pismo z załączonym pakietem filmów dotyczących ,,Partnerstwa publiczno-

prywatnego oczami radnych i ekspertów lokalnych”. Materiały są dostępne w Biurze Rady(zał. 
25 do protokołu). 

Pan Starosta poinformował o otrzymaniu promesy na środki finansowe związane z 
budową Hali Sportowej w Olsztynku (13.500.000 zł). Pan Starosta poinformował również o 
zaplanowanym spotkaniu z Panem Wojewodą w sprawie II edycji Programu Inwestycji 
Strategicznych Polski Ład. 

Pan Stanisław Trzaskowski wyraził swoje wątpliwości dotyczące sposobu głosowania 
podczas obrad sesji. 

Pan Marian Piwcewicz zapytał, czy można wprowadzać jeszcze zmiany do projektu 
budżetu na 2022 rok i WPF? 

Pan Marcin Frączek powiedział, że wnioski można składać tylko do 15 września a teraz 
tylko w formie autopoprawki.  
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Pan Andrzej Moszczyński zapytał, czy w okresie jesiennym prowadzone są prace 
porządkowe jeśli chodzi o pobocza i spadające konary drzew, które stanowią zagrożenie dla 
podróżujących. Pan radny zapytał również o plany przeprowadzenia remontu drogi w centrum 
wsi Radosty. 

Pan Starosta poinformował, iż prace porządkowe przeprowadzane są na bieżąco. Jeśli 
chodzi o Radosty na wiosnę zostaną wykonane wszystkie niezbędne prace. 

Pan Marian Piwcewicz zapytał o kwotę bazową jeśli chodzi o diety radnych. 
Pan Jerzy Laskowski odpowiedział, że jest to kwota 1789,94 zł. 
Pan Zbigniew Szczypiński zgłosił swoje wątpliwości dotyczące sposobu organizowania  

posiedzeń komisji stałych.  
Pani Krystyna Szter powiedziała, że o sposobie i terminie posiedzeń komisji stałych 

decydują przewodniczący komisji.  
 

Pkt 19. Zamknięcie obrad sesji. 
Pan Jerzy Laskowski zamknął obrady XXVIII sesję Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 26 

listopada 2021 r.  
 
Protokołowali: 
Piotr Ulatowski 
Marta Kuczyńska 
Bożena Ginc 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników Starostwa. 
3. Porządek obrad. 
4. Uchwała Nr XXVIII/288/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu 

Olsztyńskiego na 2021 rok. 
5. Uchwała Nr XXVIII/289/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2021 – 2035. 
6. Uchwała Nr XXVIII/290/2021 w sprawie powierzenia Gminie Dywity realizacji 

zadania pn.: ,,Zmiana lokalizacji przystanków komunikacji zbiorowej oraz wykonanie 
utwardzonych peronów dla podróżnych na tych przystankach w ciągu drogi powiatowej 
1430N w miejscowości Różnowo’’. 

7. Uchwała Nr XXVIII/291/2021 w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

8. Uchwała Nr XXVIII/292/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań 
i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2021. 

9. Uchwała Nr XXVIII/293/2021 w sprawie podniesienia wynagrodzenia rodzin 
zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję 
pogotowia rodzinnego oraz prowadzącym  rodzinne domy dziecka w Powiecie 
Olsztyńskim. 

10. Uchwała Nr XXVIII/294/2021 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 
Powiatu Olsztyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2022. 
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11. Uchwała Nr XXVIII/295/2021 w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania w latach 
2019-2020 Programu Ochrony Środowiska Powiatu Olsztyńskiego do 2020 roku, 

12. Uchwała Nr XXVIII/296/2021 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska 
Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku. 

13. Uchwała Nr XXVIII/297/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat 
Olsztyński jako organizatora publicznego transportu zbiorowego umów operatorskich 
w zakresie świadczenia usługi publicznego transportu zbiorowego na określonych 
liniach komunikacyjnych wytypowanych do objęcia dopłatą wynikającą z ustawy 
o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

14. Uchwała Nr XXVIII/298/2021 w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2022 za 
usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 
wodnego w granicach administracyjnych powiatu olsztyńskiego. 

15. Uchwała Nr XXVIII/299/2021 w sprawie zasad przyznawania i ustalenia wysokości 
diet radnym Powiatu Olsztyńskiego. 

16. Uchwała Nr XXVIII/300/2021 w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 
miesięcznego Starosty Olsztyńskiego. 

17. Uchwała Nr XXVIII/301/2021 w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

18. Informację o przebiegu składania oświadczeń majątkowych przez radnych w 2021 roku, 
19. Informacja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o oświadczeniach majątkowych: 

Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Powiatu Olsztyńskiego. 
20. Informacja Starosty Olsztyńskiego z przebiegu składania oświadczeń majątkowych 

przez osoby zobowiązane do złożenia oświadczeń Staroście. 
21. Informacje Naczelników Urzędów Skarbowych: w Olsztynie, Bartoszycach 

o wynikach analizy oświadczeń majątkowych składanych przez radnych 
i pracowników samorządowych. 

22. Pismo dotyczące wariantu średniej niezbędnej do wyliczenia wskaźnika zadłużenia 
Powiatu Olsztyńskiego. 

23. Pismo od Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego przekazujące stanowisko 
Sejmiku Województwa w sprawie pogarszającej się sytuacji rolnictwa. 

24. Pismo od Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu z informacją 
o udzieleniu dotacji Rzymskokatolickiej Parafii świętego Bartłomieja Apostoła 
w Jezioranach. 

25. Pismo z załączonym pakietem filmów dotyczących ,,Partnerstwa publiczno-prywatnego 
oczami radnych i ekspertów lokalnych. 


